
 

Sendt: 27. september 2018 13:40 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg <indrebylokaludvalg@okf.kk.dk> 

Emne: MMS 

 

 

Goddag hos Indre By lokaludvalg. 

Jeg vil mene at det nyeste kunst ikke skal være stationær, da smag 

og behag som bekendt er meget forskellig...så lad "pøblen," 

herunder mig, tale, når den står der, og så må man i lokaludvalget 

tage stilling til, om der skal være stationært eller ikke. Måske 

er det kun placeringen københavnerne er utilfredse med. 

Mvh 

Joan Graajær 

 

 


